

# 香港工程科學院 Hong Kong Academy of Engineering Sciences www.hkaes.org

# 第十一屆光華工程科技獎

The Eleventh Guanghua Engineering Science and Technology Award

香港特別行政區候選人提名 Nomination of Candidates in HKSAR

# 簡介

光華工程科技獎被譽為中國科技界最高獎項,由中國工程院管理並承辦。其設立宗旨是對在工程科學技術及管理領域取得突出成就和重要貢獻的中國籍工程師、科學家給予獎勵。每兩年評選一次,自1996年成立至今已有201位專家獲此殊榮。

### 提名

「香港工程科學院」受中國工程院委託, 負責第十一屆香港特別行政區候選人 提名工作。

# 獎項設置

「工程獎」和「青年獎」(各獎項提名不 超過5人)

#### 截止日期

港區截止日期為 2015年10月5日。「提名書」(模版請從中國工程院網站下載:網址 http://www.cae.cn 必須在截止日期或以前以完整電子版 (Word 2007 文檔格式)送至香港工程科學院副院長,電郵地址 (andrew.chan@arup.com)。

#### Introduction

The Guanghua Engineering Science and Technology Award is reckoned to be China's top award in the engineering field, organised by the Chinese Academy of Engineering. The purpose of this biannual award is to recognise individual Chinese engineers and scientists who have made outstanding achievement and contribution to the field of engineering science, technology and management. Since its establishment in 1996, there have been a total of 201 recipients of the Award

#### **Nominations**

For the 11th award, the Hong Kong Academy of Engineering Sciences is invited by the Chinese Academy of Engineering to be responsible for the nomination of candidates from the HKSAR.

## **Award Categories**

"Engineering Award" and "Youth Award" (up to 5 nominations in each category).

#### **Deadline for Nomination**

Nominations (form template may be downloaded from Chinese Academy of Engineering website http://www.cae.cn), in Word 2007 format, should reach the Senior Vice President of Hong Kong Academy of Engineering Sciences by email (andrew.chan@arup.com) no later than 5th October, 2015.